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Z Á P I S  

z jednání Rady DSO Chomutovsko – 3/2024 

Místo:  Chomutov  
Termín:  21. května 2024 
Čas:  13:00 – 15:00 hodin 

PROGRAM: 

1. Úvod: schválení ověřovatele, prověření usnášeníschopnosti, schválení programu jednání 
2. Informace o projektech a aktivitách 

• projekty v realizaci 

• nové projekty – K8, K9 a CR MAS  
3. Návrh programu jednání VH Svazku 
4. Různé  

Přítomni: dle prezenční listiny 

PRŮBĚH: 

1. Úvod 

Předseda Dobrovolného svazku obcí Chomutovsko (dále také Svazek), Mgr. Milan Märc, přivítal 
přítomné a konstatoval, že je přítomno 5 členů rady Svazku obcí Chomutovsko (dále také Rada). Rada 
je podle stanov Svazku usnášeníschopná. Prezenční listina přítomných je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  

Zapisovatelka: Ing. Lenka Kynčilová  
Ověřovatelem zápisu je Mgr. Petra Kubániková, starostka obce Bílence 

Usnesení č. 1/3/2024: Rada schvaluje 
jako zapisovatelku z dnešního jednání Ing. Lenku Kynčilovou, jako ověřovatele zápisu Mgr. Petru 
Kubánikovou, starostku obce Bílence a schvaluje předložený program jednání. 
Pro:  5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

2. Informace o projektech a aktivitách 

• Přehled projektů 

Z celkového počtu 24 společných projektů Svazku bylo již ukončeno 9 projektů, dalších 12 projektů již 
bylo ukončeno a je u nich sledována udržitelnost. Celkový finanční objem projektů stoupl na téměř 28 
mil. Kč, z toho dotace ve výši 23,1 mil. Kč a vlastní podíl obcí 4,8 mil. Kč. U všech ukončených projektů 
sledujeme jejich udržitelnost. Plníme podmínky udržitelnosti a podáváme monitorovací zprávy. V roce 
2024 uplyne 5letá udržitelnost u projektů Kompostéry 1 a Infotabule I. Kompostéry 1 byly k 26.3.2024 
převedeny do majetku obcí.  

K6 + N2 dne 31.03.2024 projekt finančně ukončen ze strany ŘO. Od tohoto data je stanovena 5letá 
doba udržitelnosti.   

• MA 21 

Nadace ČEZ podpořila výtvarnou soutěž ve výši 100 tis. Kč. Taktéž Vršanská uhelná, a.s. ve výši 40 tis. 
Kč.  
Do 15. května odevzdalo své práce do 3. ročníku výtvarné soutěže „Můj/Náš svět 44 školských zařízení. 
Na konci května vyhlásíme 2. kolo, a to hodnocení na webu Svazku. Vernisáž se bude konat v atriu 
Chomutovské knihovny dne 25. 6. 2024, tj. v úterý dopoledne od 10:00 hodin. Všechny členské obce 
jsou zvány. 
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Obcím byla avizována spoluúčast na zapojení do výtvarné soutěže finanční částkou 5 000,- Kč. Zatím 
potvrdilo svůj zájem zapojit se devět obcí, jsou to obce Bílence, Březno, Hrušovany, Jirkov, Málkov, 
Místo, Spořice, Strupčice a Údlice. 
Na portálu Ukliďme Česko byla zaregistrována jarní úklidová akce, hlavní úklidový den byl 6. dubna. 10 
obcí a 1 město se zapojilo, konkrétně město Jirkov a obce Bílence, Březno, Černovice, Droužkovice, 
Hora Sv. Šebestiána, Místo, Otvice, Strupčice, Údlice, Všestudy. 

• ÚK – K7  

Projekty podané v 7. výzvě Programu na podporu odpadového hospodářství v rámci programu 
Ústeckého kraje. V rámci projektů „Chomutovsko zlepšuje třídění odpadu – Černovice, Strupčice“ a 
„Chomutovsko zlepšuje třídění odpadu – Březno, Hrušovany“ byly pořízeny nádoby, kontejnery a tašky 
na tříděný odpad. Veškeré komodity projektu byly dodány do obcí. Nyní jsme již obdrželi k proplacení 
fakturu od dodavatele. Jakmile budeme mít schválené závěrečné vyhodnocení projektu a obdržíme 
dotaci, vrátíme jednotlivým obcím příslušné podíly. 

• OPŽP+, 59. výzva – K8 

Manažerky svazku připravily veškeré podklady k žádosti o dotaci do výzvy č. 59 z OPŽP+. Žádost o 
dotaci byla včas podána. Do projektu se zapojilo 8 obcí: Bílence, Boleboř, Březno, Hrušovany, 
Chomutov, Křimov, Spořice, Údlice. Alokace výzvy byla vyčerpána během jedné hodiny po otevření 
výzvy. Předpokládaná hodnota projektu přesáhla limit pro zadávání zakázky v režimu mimo zákon o 
VŘ. Oslovili jsme společnost BlueFort s.r.o. (p. Lád), která nám nabídla zajištění zjednodušeného 
podlimitního řízení za 21. 000,- Kč bez DPH. Dne 8. 4. 2024 žádost o podporu splnila formální náležitosti 
a podmínky přijatelnosti. Dne 9. 5. 2024 zasedala hodnotící komise pro výběr projektů OPŽP+, výzva č. 
59. Předpokládáme, že do konce května obdržíme oficiální stanovisko o výsledku hodnocení našeho 
projektu. 

Ing. Petr Šmíd, starosta obce Hrušovany vznesl v diskusi k projektu otázku na budoucí vývoj separace 
odpadů. 

• OPŽP+, 68. výzva – nový projekt K9 

Připravujeme další projektovou žádost do výzvy č. 68 OPŽP+, kde bude podporováno prioritně pořízení 
kompostérů pro občany a doplňkově sběrné nádoby na tříděný odpad. O zapojení do projektu projevily 
zájem obce Spořice, Strupčice, město Jirkov a Hora Sv. Šebestiána. Výzva by měla být vyhlášena v srpnu 
2024. Rada pověřila manažerky Svazku přípravou projektové žádosti. 

• CR MAS – Stezka Českem na Chomutovsku 

Další schůzka k přípravě projektu na zlepšení infrastruktury pro cestovní ruch proběhla dne 15. 3. 2024 
v senátorské kanceláři. Schůzky se zúčastnili zástupci obcí Blatno, Hora Sv. Šebestiána a Kalek. 
Destinační agentura Krušné hory zaslala návrhy turistických tras, které mohou být zahrnuty v projektu.  
V rámci projednání přípravy projektu byla diskutována možnost využít právě vyhlášenou výzvu z IROP. 
Na výzvu paní starostky z Blatna, Ivety Rabasové Houfové se uskutečnila dne 14.5.2024 v kanceláři 
Svazku schůzka s p. Hrzánem za Mikroregion Lesenská pláň a starostou obce Kalek, Tomášem 
Nedvědem.  Tématem schůzky byla koordinace záměrů s cílem dosáhnout jednotného vizuálního 
ztvárnění navigačního systému, a zejména zamezit duplicitním, nepřehledným a nenavazujícím 
informacím pro turisty. Účastníci se dohodli na zjištění informací o plánovaném rozsahu projektu, 
včetně finančního propočtu, v termínu do 22.5.2024.  

Rada pověřila manažerky Svazku přípravou projektové žádosti a předložení smlouvy o spolupráci 
svazku a obcí zapojených do projektu na příští jednání valné hromady Svazku. 

• GDPR 

Kancelář Svazku pokračuje ve výkonu pověřence, poskytuje poradenství a průběžně vyhodnocuje 
situaci v obcích zejména podle aktuálních informací z UOOU. Pravidelně poskytuje aktuální informace 
k problematice ochrany osobních údajů. 
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• Vzdělávací cyklus 

Od začátku roku jsme zorganizovali již 4 semináře: rozpočtová skladba, legalizace a vidimace, 
veřejnosprávní kontrola, VZMR/registr smluv. Všechny tyto vzdělávací akce byly zajištěny zkušenými 
lektory a spokojenost s provedením a množstvím důležitých informací ze strany účastníků akcí byla 
zřejmá. Připravujeme další semináře podle požadavků obcí. Nejbližší seminář se uskuteční dne 22. 
května v režii Ústeckého kraje na téma příprava projektů pro veřejný sektor z OP Spravedlivá 
transformace.   

Usnesení č. 2/3/2024: Rada  
a) pověřuje manažerky Svazku přípravou projektu Stezka Českem na Chomutovsku 

b) bere na vědomí informace o projektech a aktivitách. 

Pro:  5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

3. Financování aktivit Svazku 

Na základě žádosti o dotaci, příspěvek anebo dar, máme již schválený dar od obcí Březno, Droužkovice, 
Hrušovany, Málkov, Spořice, Strupčice a Vysoká Pec. Dále SD a.s. nám schválila příspěvek ve výši 40 tis. 
Kč, SČVAK ve výši 30 tis. Kč, Nadace ČEZ ve výši 100 tis. a Vršanská uhelná ve výši 40 tis. Kč.  
Na termínovaných účtech Svazku se podařilo získat úroky ve výši cca 103 tis. Kč. 
 
Usnesení č. 3/3/2024: Rada   
bere na vědomí informace o financování aktivit Svazku. 

Pro:  5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

4. Návrh programu jednání VH v Kalku, 13. 6. 2024 

Návrh programu: 

• Volba orgánů VH 

• Schválení programu jednání 

• Vystoupení hostů  

• Informace o projektech a aktivitách 
o Projekty v realizaci 
o Nové projekty – K8, K9 a CR MAS  

• Různé 

Rada projednala návrh programu jednání valné hromady Svazku, která se bude konat 13. června 2024 
v Kalku. Jednala zejména o vystoupení hostů. Na jednání budou pozváni: p. Milan Soukup, jednatel 
z bezpečnostní agentury Heros s.r.o., Michal Lašťovka, zástupce společnosti Broadband Competence 
Office Česká republika. Jednala o dalších potenciálních hostech, kteří budou pozváni na příští jednání. 

Usnesení č. 4/3/2024: Rada  
schvaluje návrh programu jednání valné hromady Svazku v Kalku dne 13. 6. 2024. 

Pro:  5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

5. Různé 

• 1. setkání pracovní skupiny ORP CV v rámci podpory tzv. HSOÚ (hospodářsky a sociálně 
ohrožených území) 

Hlavní náplní tohoto setkání byla prioritizace problémů společných pro ORP Chomutov a jejich diskuze. 
Setkání je součástí spolupráce na studii pro tzv. hospodářsky a sociálně ohrožená území (HSOÚ), které 
zpracovávají ve stejném modelu pro celý Ústecký kraj (pro všechny SO ORP). Výstupy těchto studií 
budou mít vícečetné využití na krajské i národní úrovni. 
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• Letecký klub Pesvice – letecké snímky 
Svazek obdržel nabídku na pořízení leteckých snímků obcí. Rada souhlasí s tím, že zástupce leteckého 
klubu Pesvice bude pozván na některé z dalších jednání valné hromady Svazku. 

• Spolupráce s MMCH, součinnost kotle 
Starostka obce Bílence, Mgr. Petra Kubániková, se vrátila v diskusi k žádosti odboru životního prostředí 
MMCH o součinnost, která byla adresována všem obcím svazku. Přítomní členové rady se shodli na 
tom, že je potřeba řešit podstatu problému vzhledem k tomu, že občanům obcí, kteří topí 
neekologicky, hrozí v blízké budoucnosti sankce. Svazek je ochoten přispět k lepší komunikaci s MMCH 
a kancelář Svazku osloví odbor ŽP, abychom nalezli určitou míru spolupráce, např. zorganizování 
besedy s občany, rozdání informačních letáčků občanům apod.  

• Příští schůze rady bude v souladu se stanovami Svazku do 21. července 2024.  
Dne:  
Mgr. Milan Märc    Ověřil: Mgr. Petra Kubániková 
     
předseda Svazku    starostka obce Bílence 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 
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